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Přidám drobet konspirační teorie o Rothschildech-Rockefellerech. Ale příběh je to
zajímavý…

Hlavní hráči na trhu s drahými kameny se postavili proti odmítnutí surových diamantů z Ruska.
Jeden a půl tuctu předních společností v oboru je znepokojeno. A píší o tom Financial Times s
odvoláním na společný dopis. Je jasné, proč FT tento dopis píší – největší hráč na trhu, britská
společnost Anglo American, je hlavním akcionářem De Beers. De Beers kdysi držela až 80 % trhu a
stála u zrodu diamantového průmyslu. Předpokládá se, že její pozici mírně pozvedly SSSR, Austrálie
a Kanada. Dnes De Beers ovládá pouze 30-35 % trhu. Společnost De Beers, která ztrácí podíl, se
však snaží udržet si kontrolu.

Již v dobách SSSR existovalo mezi společností De Beers a sovětským diamantovým průmyslem úzké
pouto. Téměř vždy jsme s nimi synchronně zvyšovali nebo snižovali produkci! Zajímavé také je, že už
v nové ruské historii došlo k situaci, kdy šéf společnosti (nebudu jmenovat příjmení, dá se najít) po
úspěšném a ziskovém roce v rozhovoru prohlásil, že ALROSA zvýší produkci proti trhu, když De
Beers požadovala opak… Brzy se vyměnilo vedení společnosti… Samozřejmě šlo o náhodu….

Výroba diamantů je třístupňová: upstream – těžba; midstream – zpracování; downstream –
maloobchod.

Podstatný podíl na downstreamu – 48 % připadá na USA.

Midstream – broušení a výroba šperků – je doménou Indie, na kterou připadá 90 % světového dovozu
nebroušených diamantů a 75 % vývozu opracovaných kamenů. I zde mají indičtí zástupci úzké
kontakty se společností De Beers.

V oblasti Upstream jsou lídry především Jihoafrická republika, Rusko, Austrálie a Kanada.

Jakou roli dnes hraje náš lídr ALROSA? Jsme klíčovým hráčem v oblasti těžby surových diamantů.
Bez společnosti ALROSA by trh velmi utrpěl (je to 40 %).

Na první pohled se zdá paradoxní, že potřebu uvalit sankce na společnost ALROSA vyslovil belgický
premiér De Croo. Ten je přesvědčen, že země G7 budou schopny vytlačit naše diamanty ze západních
trhů. A to i přesto, že Antverpy jsou ve skutečnosti jednou ze světových metropolí diamantů. Prodává
se zde až 80 % světového objemu surových diamantů.

Z toho vyplývá otázka. „Kdo je kdo“: idiotští politici, ovládaní těmi, kdo pocházejí z investičních bank,
jako jsou onen de Croo, Macron atd., nebo staré skupiny finanční elity, reprezentované zejména
společnostmi Anglo American a De Beers?

A v rovině korporací, velkokapitálu, to vše je pokračováním konfrontace mezi globalisty
(podmíněnými trumpizmisty) a ultraglobalisty – dnes je to především Demokratická strana USA.
Pokud bude jedním z balíčků sankcí i zákaz našich surových diamantů, bude to v globálním měřítku
velmi kuriózní událost. Staré velké finanční a průmyslové skupiny inkasují silný úder.

Pro nás to bude poslední signál, že v západním světě už není s kým vyjednávat (pokud v to ještě
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někdo doufá). Tam už žádné takové síly nejsou. Pokud chceme přežít, musíme si vybudovat
vlastní pravidla a globální vlivové skupiny.

P.S. – Jak píší dnešní EurAsia Dailly, v souvislosti se záměrem G-7 a EU zakázat nákup diamantů od
Ruska,  jejich zástupci odletí do Indie, kde se brousí a leští 90 % světové produkce drahých kamenů,
hodlají diskutovat o možných důsledcích případného omezení dovozu ruských diamantů. Informovala
o tom agentura Reuters s odvoláním na zástupce americké administrativy (pozn.překl.).
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